

17 March 2017 / 17 mars 2017

## **IOTC CIRCULAR 2017-041 / CIRCULAIRE CTOI 2017-041**

Dear Sir/Madam,

### **SUBJECT: CONCERNING THE SUBMISSION OF THE STANDARD QUESTIONNAIRE ON COMPLIANCE WITH IOTC RESOLUTIONS**

In accordance with Appendix V, paragraph 4.1 (ii) of the IOTC Rules of Procedure (2014), (Compliance Committee – Terms of Reference and Rules of Procedure), I would like to invite CPCs to review the responses to the IOTC Compliance Questionnaire, which may be downloaded via the link provided below. I would further like to invite CPCs to provide their comments and possible questions on these responses. To allow the Chairperson of the Compliance Committee and the IOTC Secretariat to identify and report on non-compliance issues, at least thirty (30) days in advance of the next Compliance Committee meeting, please provide your feedback no later than 14 April 2017.

To date, only 23 of 35 CPCs have submitted their completed Compliance Questionnaire. These are: Australia, China, European Union, France (OT), Indonesia, I.R. Iran, Japan, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Republic of Korea, Seychelles, Somalia, Sri Lanka, Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Bangladesh, Senegal and Liberia.

Link to the questionnaires: [iotc.org/sites/default/files/documents/2017/03/IOTC-2017-CoC14-CQ\\_ZipE.zip](http://iotc.org/sites/default/files/documents/2017/03/IOTC-2017-CoC14-CQ_ZipE.zip)

I would like to encourage CPCs that have not yet submitted their completed Compliance Questionnaire to do so at their earliest convenience to allow the Compliance Committee to assess the level of compliance with IOTC Resolutions, by each CPC.

Madame/Monsieur,

### **OBJET: CONCERNANT LA SOUMISSION DU QUESTIONNAIRE STANDARD SUR L'APPLICATION DES RESOLUTIONS DE LA CTOI**

Conformément à l'Article V, paragraphe 4.1 (ii) de Termes de Référence et Règlement Intérieur du Comité d'Application, j'invite les CPCs à examiner les réponses fournies au questionnaire sur l'application des Résolutions, qui peut être téléchargé au lien ci-dessous. Je vous invite, en outre, à envoyer vos commentaires et questions sur ces réponses. Afin de permettre au président du Comité d'Application et au Secrétariat d'identifier et présenter les problèmes de non-conformité, au moins trente jours avant la prochaine réunion du Comité d'Application, je vous saurai gré de fournir vos commentaires au plus tard le 14 avril 2017.

À ce jour, seulement 23 des 35 CPC ont envoyé leur réponse au questionnaire. Celles-ci sont ; l'Australie, la Chine, l'Union Européenne, France (TOM), l'Indonésie, l'Iran, le Japon, Madagascar, la Malaisie, les Maldives, Maurice, la

Distribution / Destinataires

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

---

Mozambique, l'Oman, la République de Corée, les Seychelles, la Somalie, le Sri Lanka, la Tanzanie, la Thaïlande, le Royaume Uni (TO), Bangladesh, le Sénégal et le Libéria.

Lien pour les questionnaires: [iotc.org/sites/default/files/documents/2017/03/IOTC-2017-CoC14-CQ35\\_ZipF.zip](http://iotc.org/sites/default/files/documents/2017/03/IOTC-2017-CoC14-CQ35_ZipF.zip)

Je voudrai encourager les CPC qui n'ont pas encore présentées leur réponse au questionnaire de le faire dès qu'elles le pourront, pour permettre au Comité d'Application d'évaluer le niveau d'application des Résolutions de la CTOI, de chaque CPC.

Yours sincerely / Cordialement



Alejandro Anganuzzi (Dr.)  
Executive Secretary (*a. i.*) / Secrétaire exécutif (*a. i.*)

**Attachments / Pièces jointes:**

- None/Aucune